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This product has an Environmental Protection Use Period (EPUP) of 20 years. The following table contains information mandated 
by China’s “Marking Requirements for Control of Pollution Caused by Electronic Information Products” Standard.
该产品具有20年的环境保护使用周期 (EPUP)。下表包含了中国“电子产品所导致的污染的控制的记号
要求”所指定的信息。
“O” indicates the hazardous and toxic substance content of the part (at the homogenous material level) is lower than the 

threshold defined by the RoHS MCV Standard.
“O” 表示该部件（于同类物品程度上）所含的危险和有毒物质低于中国RoHS MCV标准所定义的门槛值。
“X” indicates the hazardous and toxic substance content of the part (at the homogenous material level) is over the threshold 

defined by the RoHS MCV Standard and meets the exemptions allowed by the EU RoHS Directive 2002/95/EC and Reach 
Directive 2011/65/EU.

“X” 表示该部件（于同类物品程度上）所含的危险和有毒物质超出中国RoHS MCV标准所定义的门槛值。
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Toxic or Hazardous Substances or Elements

Name of Parts

Lead 
(Pb)

Mercury 
(Hg)

Cadmium 
(Cd)

Hexavalent
Chromium (Cr6+)

Polybrominated
Diphenyl (PBB)

Polybrominated 
Diphenyl Ether (PBDE)

铅部件名称 汞 镉 六价铬 多溴联苯 多溴二苯醚

有毒有害物质或元素

HDD
External Drive PCBA
External Drive Plastics components 
(injection molded)  
External Drive metal components 
(stamped EMI cage and shields)
External Drive screws and thermal 
pads
External Drive Retail box packaging 
components
Interface cables
External Drive guides, stickers and 
labels (paper, paper pulp and PET)
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